
Zápisnica č.  

6/2024 

zo spoločného zasadania Predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc  

zo dňa 07. 11.   2024 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

                    1. Otvorenie 

                   2.   Kontrola plnenia úloh z ostatného zasadnutia P RgO, OPK 

                   3.   Vyhodnotenie akcie „ Živčákova 2024“ 

                   4.   Príprava  Rady RgO SPZ 13.11.2024 

                   5.   Vyhodnotenie plnenia rozpočtu RgO k 30.9.2024 

                   6.   Návrh rozpočtu RgO SPZ a OPK  na rok 2025 

                   7.   Plán akcii RgO SPZ  a OPK v roku 2025 

                   8.   Návrh vyznamenaní na rok 2025 

                   9.   Schválenie zloženia odborných komisií 

                   10. Rôzne  

                   11. Záver 

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc otvoril a viedol predseda OPK Čadca 

a SPZ RgO Kysúc Ing. Alojz Riško (ďalej len „Predseda“). Privítal prítomných predsedov komisií,  

oboznámil ich s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol schválený.  

K bodu 2/ 

OPK Čadca – predsedovia jednotlivých komisií predložili zoznam jednotlivých členov komisií 

.(viď príloha č. 1.)  

K bodu 3/ 

Predseda osvetovej komisie OPK predložil vyúčtovanie akcie „Živčáková“. Schválený rozpočet 

na akciu bol dodržaný.  Podľa jeho názoru sa akcia vydarila, akurát podotkol, že sa zúčastnilo málo 

poľovníkov, čo by sa do budúcnosti nemalo opakovať.  

 

K bodu 4/ 

Predseda uviedol, že Rada SPZ RgO Kysúc je pripravená.  

 

K bodu 5/ 

Predseda ekonomickej komisie SPZ Ing. Ján  Ďurec prítomných oboznámil s plnením rozpočtu 

k 30.09. 2024. (viď. príloha č. 2)  

 

 



K bodu 6/ 

 

OPK Čadca – rozpočet na rok 2025 predstavila predsedníčka ekonomickej komisie (viď. príloha 

č. 3) 

SPZ RgO Kysúc – rozpočet na rok 2025 predstavil predseda ekonomickej komisie (vid. príloha č. 

4) 

 

K bodu 7/ 

Plán akcií OPK a SPZ predstavili jednotlivý predsedovia komisií (viď. príloha č. 5).  

Ing. Daniel Janek uviedol, že by bolo vhodné pripraviť školenie poľovných hospodárov. Navrhol 

termín VI/2025.  

Uznesenie č. 1: Predstavenstvo OPK Čadca schvaľuje predložený plán práce OPK Čadca na 

rok 2025  

Uznesenie č. 2: Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc schvaľuje predložený plán práce SPZ RgO 

Kysúc na rok 2025 

 

K bodu 8/ 

Predseda prítomných oboznámil s návrhmi jednotlivých PS/PZ na udelenie vyznamenaní v roku 

2025. Spolu bolo predložených návrhov:  

Vyznamenanie za „Rozvoj poľovníctva na Kysuciach „ – 9  

Vyznamenania SPZ: 

bronzová medaila: 18 

strieborná medaila: 8 

zlatá: 3 

zlatý kamzík: 2 

M P SPK: 3 

Predstavenstvo SPZ RgO  navrhlo vyznamenanie za „Rozvoj poľovníctva na Kysuciach“:  

- Ing. Pavlovi Šútemu  

- Organizácii Rád Svät. Huberta z Kuksu –zemská komenda Slovakia  

 

Uznesenie č.3: Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc schvaľuje predložené návrhy jednotlivých 

PS/PZ na udelenie vyznamenaní na rok 2025 a predmetné návrhy odporúča Rade SPZ RgO 

Kysúc na schválenie.  

 

K bodu 9/ 

Jednotlivý predsedovia OPK Čadca podali návrhy členov odborných komisií. (viď. príloha č. 6) 

Ing. Janek podal návrh na členov hodnotiteľskej komisie. (viď. príloha č. 7)  

Uznesenie č.4: Predstavenstvo OPK Čadca schvaľuje predložené návrhy predsedov 

jednotlivých komisii  na členov komisii na roky 2025-2029 a členov hodnotiteľskej komisie 

na roky 2025-2029.  

 

K bodu 10/ 

Predseda  dal návrh za schválenie nových členov do SPZ RgO Kysúc (viď. zoznam príloha č. 8) 

 

Uznesenie č. 5  Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc prijíma nových členov podľa priloženého 

zoznamu. 

 

Predseda osvetovej komisie prítomných oboznámil s prípravou na CHTP 2025. Oslovené 

združenie Tri kopce Rudina, ktoré malo byť garantom prehliadky dalo požiadavku, aby sa CHTP 

konala v obci Rudina príp. Rudinka. Nakoľko je veľký počet trofejí, DK v obciach nespĺňajú čo 

sa týka priestor kritéria. Predseda osvetovej komisie navrhol, aby sa  prehliadka konala v DK KNM 

a garantom bude PS Kremienok. Termín prehliadky bude 07.-13. 04. 2025. Priestory DK KNM sú 

už rezervované.   

 



 

                                                                             

K bodu 11/ 

Predseda prítomným poďakoval za účasť a oznámil, že budúce zasadanie predstavenstva bude 13. 

12. 2024 na strelnici Zákopčie.  

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Silvia Štrbová   

       

    

                                                                            Ing. Alojz Riško  

                                                                                  predseda OPK Čadca  a SPZ RgO Kysúc 


